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De redactie van de Teeshot
wenst u prettige feestdagen
en een gezond en gelukkig
2018!

 

De nieuwjaarsreceptie is op
zondag 7 januari 2018 in het
clubhuis van 17.00 - 19.00 uur
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Redactioneel
December tradities. De-
cember; maand van te-
rugkijken naar het afgelo-
pen jaar, met leuke en
soms ook verdrietige din-
gen. Maand van jaarover-
zichten op tv en vooruit-
blikken naar het komende
jaar, maar ook de maand
van tradities en rituelen.
Tradities worden binnen
gezinnen vaak  overge-
dragen van ouders op
kinderen, maar kunnen
ook spontaan ontstaan en
ingevoerd worden.
 
Vroeger thuis was het heel
gewoon dat mijn moeder
alle Sint snoeperijen zelf maakte. Een programma
als Heel Holland bakt was beslist aan haar besteed
geweest. Van een banketletter met eigengemaakte
spijs en bladerdeeg, speculaasbrokken pepernoten,
tot de oh zo zoete borstplaat, die nog wel eens
mislukte en zorgde voor veel gefoeter in de keuken.
Ook was er altijd de heerlijke warme bisschopswijn
en als sluitstuk van het heerlijk avondje werden haar
onevenaarbare Sint kroketten geserveerd. Daar
gingen we allemaal rechtop voor zitten! Al die
heerlijk geuren zweefden door het huis en maakten
de start van de december maand heel speciaal. Veel
van die dingen maak ik zelf ook nog altijd. Zij het
met een paar kleine moderne aanpassingen.Maar
het leukste 5 december ritueel was destijds toch het
samen Sint liedjes zingen bij de gitaar van mijn broer
rond de snorrende kolenkachel, de maffe surprises
en de hilarische gedichten. Nee de Sint tradities
mogen van mij vooral niet links ingehaald worden
door de Kerstman.
 
Met Kerst ging het culinair net zo, alles home-made,
zonder kleurstoffen en conserveringsmiddelen uit
eigen keuken. Pas later begrijp je goed hoe bijzon-
der dat was!
Een kerststalletje vond mijn moeder verschrikkelijk,
dus dat kwam er thuis niet in. Zodra ik op eigen
benen stond, heb ik mooi stalletje aangeschaft en
er een traditie van gemaakt om hem jaarlijks uitge-
breid op te stellen en mijn moeder daar een beetje
mee te plagen. Onze kleinkinderen spelen er nu nog
vaak mee.
 
Lampjes buiten hadden we in mijn jeugd nog niet;
wel altijd echte kerstboomkaarsjes in de boom, die
ook met veel ceremonieel werden aangestoken op
eerste Kerstdag. Een heel bijzonder moment altijd.
Wel een emmer met water binnen handbereik. Ook
die traditie heb ik overgenomen, echte kaarsjes in
de boom, ze horen er echt bij voor mij. En ja, we
steken ze ook aan, met een volle emmer onder
handbereik.
Vroeger deden we als kinderen ook steevast aan 

“kaarsje pesten”: heel hard de etherische olie uit de
schil van een sinaasappel in de vlam knijpen van de
kaarsen, die tijdens het eten op tafel stonden. Dat
rook lekker en siste erg leuk.

Al die lichtjes buiten tegenwoordig vind ik ook zo
gezellig! Misschien minder goed voor het milieu,
maar wel prima voor een goed humeur in donkere
dagen. Heel lang hadden wij een enorme spar in
onze huidige voortuin. Ontstaan uit een minkukel
van een kerstboompje met kluit, dat we van vrien-
den kregen omdat ze het zielig vonden om hem bij
het grofvuil te zetten en wij hadden een gaatje in
de voortuin... Oerlelijk was ie, gewoon zielig.
Maar hij werd enorm groot, breed en erg mooi.
Jarenlang was hij met zijn lampjes een lichtbaken
in onze straat rond de kerst. Er kwamen echter
plannen voor gezamenlijke leilindes in de voortuinen
en de spar moest tot mijn grote verdriet worden
gekapt. Ik heb daar met pijn in mijn hart mee inge-
stemd op één voorwaarde. Lichtjes met kerst in de
leilindes in de straat. Dat lukte aardig en elk jaar
kijk ik er weer met veel plezier naar.
Tradities en rituelen, klein en groot zijn het waard
om te koesteren. Met welke tradities u straks ook
kerst en de jaarwisseling gaat vieren, geniet ervan
en vergeet niet: het zijn vaak de kleine dingen die
het doen!
Fijne feestdagen en een goed en gelukkig 2018 met
veel fijne golfuren op onze baan.
 
Rina Runia
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Van de voorzitter
Beste golfvrienden en vriendinnen,
 
Het jaar 2017 zit er weer bijna op, de tijd vliegt
voorbij. Dit jaar kijken we terug op een periode van

pieken en dalen. We hebben
weer afscheid moeten nemen
van verschillende leden van
onze club, waarbij ik ons erelid
Wim van Dam met name wil
noemen. Een echte clubman in
hart en nieren die onze vereni-
ging jarenlang op vele gebie-
den heeft ondersteund; we
zullen hem node missen. Hij
werd alom gewaardeerd, wat

ook bleek op zijn crematie waar een groot aantal
van onze leden aanwezig was om afscheid van hem
te nemen.
 
Dit jaar kijken we ook terug op een zeer geslaagd
25-jarig jubileum, met als hoogtepunten op de
eerste plaats onze zeer goed georganiseerde en druk
bezochte feestweek, met heel veel dank aan de
jubileumcommissie voor al hun goede werk. Maar
ook het warm omarmde idee om onze eerste voor-
zitter Ben Haanappel een plaats te geven in ons
paviljoen was een bijzondere gebeurtenis. In dit
verband wil ik mijn welgemeende excuses aanbie-
den aan onze vrouwelijke leden, die ik bij de aan-
bieding van de foto aan Ben op de herenmiddag

zeker niet heb willen uitsluiten. Het is allemaal
misschien net iets te spontaan, maar wel met de
beste bedoelingen, gebeurd.
 
De activiteiten rond de werving van nieuwe leden
gaan heel voorspoedig, maar ik moet wel eerlijk
bekennen, dat het niet meevalt om het tempo van
leden die om gezondheidsredenen "slapend lid"
willen zijn of zelfs helemaal moeten ophouden met
golfen, bij te houden. Wel wil ik iedereen die een
bijdrage levert aan de ledengroei van onze club van
harte bedanken en vragen om te blijven zoeken naar
nieuwe aanwas.
 
Het is ook - denk ik - goed te melden dat onze greens
in uitstekende staat verkeren, waarvoor dank aan
de baancommissie en De Enk, die de taak van
greenkeeper op dit moment uitvoert. De fairway
rond de berk bij hole 5 is weer kort gemaaid en we
hopen daarmee de schade aan auto's op het Ergon--
terrein te voorkomen. Maar kijk allemaal zelf ook
uit, als je daar in de buurt afslaat!
 
Het doet ons ook deugd te kunnen melden dat de
gemeente ons zeer gunstig gezind is. Er zijn hekken
geplaatst op de drivingrange en de afslag van hole
1 en volgend jaar worden de holes 5, 6 en 9 ver-
nieuwd, en dat allemaal op kosten van de gemeen-
te. Er zal wel wat overlast mee gemoeid zijn, maar
dan komen we eindelijk af van de waterproblemen
op deze holes.
 
Rest mij nog jullie heel fijne feestdagen te wensen
en een goed, gezond en sportief 2018; ik zie jullie
hopelijk op ons oliebollentoernooi op 28 december
en tijdens de nieuwjaarsreceptie op zondag 7 janu-
ari 2018.

Met vriendelijke groet,
Frank Smulders, voorzitter
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Ons nieuwe motto: ”gewoon, gezond en gezellig” is
geweldig op hem van toepassing, al kan men na-
tuurlijk bij een verkeerde interpretatie van “gezond”
de wenkbrauwen fronsen, want Wim was al enkele
jaren niet gezond. Hij liet daar eigenlijk niets van
merken en ging door zolang hij kon. Zijn dinsdag-
morgenclubje moest hij uiteindelijk met veel pijn in
het hart in de steek laten, maar hij ging nog vaak
even koffie drinken. De liefde was wederzijds zoals
hij ook - in het bijzonder tijdens zijn laatste tijd -
mocht ervaren.
 
Persoonlijk heb ik enkele vakanties met hem mogen
beleven en daar liet Wim een andere kant van zijn
karakter zien, vaak tot groot plezier van de andere
medereizigers. Zijn ironie was vaak geweldig. Hij
stond open voor andere culturen maar keek er toch
met een kritische blik naar. En als het hem teveel
werd piepte hij er gewoon tussen uit. Zo mocht ik
samen met hem vluchten voor de bedreiging van
een masterclass buikdansen tijdens onze cruise in
Egypte….
 
De club verliest een gouden kerel en zal hem missen,
al zou Wim ongetwijfeld zeggen dat niemand on-
misbaar is.
 
Ben Thijssen                               

In memoriam Wim van Dam

- Bestuurslid 2003 - 2010
- Handicap- en Regelcommissie 1995 - 2015
- Gediplomeerd examinator 2011 - 2017
- Verwerking scorekaarten van 1996 tot start

automatisering in 2015
- Schrijver van de historie van de VGC 1990-2010
- Maker van scorekaarten voor bijzondere

wedstrijden
- Samen met Pim Broos verzorgde hij het vade-

mecum tot start van de nieuwe website in 2012

Geen wonder dat iemand met zo’n staat van dienst
erelid werd. Wat vond Wim er nu zelf van, van het
verrichten van al die werkzaamheden. Hij haalde
zijn schouders op, wilde er ook niet over praten.
Want Wim was wars van alle publiciteit en vond het
maar niks als het over hem ging. Op de achtergrond,
dat vond hij zijn plaats. Maar zonder mensen als
deze man kan geen club bestaan, want ze zijn ge-
woon de club. Wim was praktisch dagelijks op de
golfbaan te vinden, altijd alert op mensen en mate-
riaal. Als hij tegen Marrie zei dat hij een eindje ging
fietsen, kon je er vergif op nemen dat de rit via de
club liep.

Een hardwerkend doetje? Zeker niet: Wim kon ter
verdediging van de club of de mores ervan harts-
tochtelijk pleiten en dan ging hij geen meter opzij.
Mooi was het om te zien dat hij zoiets kon doen
zonder dat hij ego’s van anderen beschadigde. Een
mooi voorbeeld was de benaming van ons onderko-
men. Iemand sprak daar (per ongeluk, denk ik) over
als over “de kantine”. Wim hield de persoon aan en
vertelde, dat hij op zijn woorden moest letten: “-
kantine”= voetbal, “paviljoen”= tennis en “club-
huis”= golf... Zo zat dat, en niet anders!

Als dit voorbeeld misschien ten onrechte het beeld
oproept van een “kakker”, dan zit men meer dan
100% fout. Wim was de eenvoud zelve. Nooit ir Wim
van Dam en “u” maar altijd “Wim”en “jij”. Ook een
gezelligheidsmens: hij ontbrak op geen enkel
feestje en hij had een “vaste” plek in het clubhuis:
de derde kruk links aan de bar, liefst schuinzittend
zodat hij ook goed kon zien wat er achter hem ge-
beurde. Bij een voetbalclub noemen ze een tribune
naar dat soort mensen, maar om nu een kruk van
een plaatje te voorzien zou Wim zeker te ver gaan.
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DJ-TPI
Wie is DJ-TPI? Een nieuwe
concurrent voor DJ Tiësto?
Zover is het nog niet,
maar ons lid Theo Peeters
is een veelzijdig man: hij
is actief als disk jockey en
behaalde recent het hoog-
ste niveau in de TPI.
 
TPI staat voor Titleist Per-
formance Institute. Tit-
leist is een gerenommeer-
de golfballen  leverancier.
De aanleiding om TPI op te richten was Tiger Woods
(die gelukkig weer terug is als golfer). Zijn swing en
lichaamsbeheersing wekte nogal wat opzien. Hij
werd daarom genoemd als “van een andere pla-
neet”. TPI werd opgericht om zoveel mogelijk data
te verzamelen van zowel de recreant als de tour
speler. Hoe verhouden zich fysieke (on)mogelijkhe-
den zich tot de technische vaardigheden van de
golfsport. Uit deze dataverzameling bleken 12 meest
voorkomende swings te komen. TPI ontwikkelde
daarop een screeningtest, waarop een persoonlijk
programma kon worden gemaakt.
 
Theo haalde het eerste level in 2014 in Amsterdam.
Hierbij ging het om inzicht in de data en de connec-
tie van body en swing.
Level twee haalde hij in Madrid in 2015. Hier ging
het om opbouw kracht, bewegingspatronen, volledig
goede swing, balans en coördinatie, fysieke volgor-
de van swing, Strenght and Speed en daardoor
Power.
Dit jaar reisde Theo af naar San Diego in de USA.
Voor level drie. Hier moest de theorie en praktijk
van level 1 en 2 in de praktijk worden gebracht. En
natuurlijk fine tuning.
Theo is nu volledig bevoegd fysieke golftrainer.
Zowel voor recreanten als tourspelers.
Theo, proficiat!
 
Daarnaast was en is Theo ook DJ. Disk Jockey. Al
in zijn vroegste jeugd was hij muziekliefhebber.
Beatles, Doors, CCR, Stones, Pearl Jam, enz. enz.
Thuis had hij een singletjes verzameling en op fa-
milie feestjes moest hij draaien. Vanaf zijn 16e
kwam het “grotere” werk. Draaien in De Sleutel, De
Bel, De Rooie Sok en op bruiloften en partijen. Nu
draait hij alleen nog “op aanvraag”. Zoals we hebben
gehoord op de “Spaanse avond ”tijdens jubileum-
week van onze vereniging.
 
Theo is naast hartstochtelijk golfer dus ook een
geweldige muziekliefhebber.
Lekker muziek draaien en een goede sfeer maken.

Hans Berkers

Eindhovenseweg 115
5552 AA Valkenswaard
te l .  040 76 76 295
restaurant@vidapura.nl
w w w . v i d a p u r a . n l
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Ledenadministratie
Rond de jaarwisseling is het traditiegetrouw
spitsuur bij de ledenadministratie: in december
moeten de facturen voor volgend jaar worden
verzonden, opzeggingen verwerkt, betalingen
geregistreerd, de NGF geïnformeerd, etc.
U kunt helpen door snel, (ruim) vóór 31 december,
te betalen; u krijgt van de bank toch nauwelijks
rente, dus er is geen reden om de betaling uit te
stellen.
In januari volgt dan de jaarlijkse handicap review,
het porren van degenen die hun factuur nog niet
hebben voldaan en de distributie van jaarzegels
"VGC 18" en NGF-kaartjes voor 2018.
 
Handicap review
De Handicap- en Regelcommissie beoordeelt
(minimaal) eenmaal per jaar alle handicaps. Die
procedure, vastgesteld door de European Golf
Association (EGA), kan ertoe leiden dat begin
volgend jaar uw handicap met maximaal 3 punten
wijzigt (omhoog of omlaag). Dat gebeurt wanneer
uw handicap niet in redelijke mate overeenkomt
met de Stableford-scores op de 9- of 18-holes
scorekaarten die u inleverde.
Er gaat een mailtje naar alle leden wanneer de
aanpassingen zijn doorgevoerd, zodat u uw actu-
ele handicap kunt bekijken op de website (log in
en klik "Mijn gegevens" rechtsboven).
 
Mutaties ledenbestand
Zoals u elders in dit blad heeft kunnen lezen, heeft
de PVGE-clinic de vereniging versterkt met 6
leden. Daarnaast hebben we in de afgelopen
maanden als lid mogen verwelkomen: Maria van
Velthoven, Gerard Engelen, Lilian Euverman,
Roel Sauter, Paula Kouwenberg, Annelies en
Hein Ziegenhardt, Carien Baudewijns, Adri
Thomas en Ben Rademakers. Bovendien is Els
Lambij teruggekeerd, nu als proeflid.
Allen hartelijk welkom!!!

In de loop van het jaar 2017 moesten wij helaas
afscheid nemen van John Kessels, Leo van der
Wijst en Wim van Dam.
Op 1 december was de opzegging ontvangen van:
Jan van Mierlo, Ed Weterings, Anton Seuntjens,
Mirena Wengelaar, Piet Coppens, Wil Roordink,
Tiny Louwers, Kees Hoeks, Wilma van der Leeuw,
Maria en Hans Settels, Wim van Gennip, Els en
Ben Janssen, Riny Creemers, Carlo Sallaerts,
Ineke van Hees, Marcel Lamers, Toon Lamers,
Geert van de Ven, Truus en Jan Raijmakers, Lex
van Lith, Robert Deeks en Marijke van Bragt.
De meest genoemde reden om het lidmaatschap
te beëindigen is lichamelijk ongemak dat het
golfen moeilijk tot onmogelijk maakt. Soms
worden de speelbeperkingen, inherent aan het
spelen op een sportpark, als reden genoemd.
 
Fysieke beperkingen zijn voor Ad Strating, Will
Vos, Frits de Vries en Herman Willems reden om

in 2018 over te stappen op het "slapend" lidmaat-
schap.

Ook zijn er enkele jeugdleden die hun lidmaat-
schap beëindigen: Thom Kersten, Guus Smul-
ders, Jorien en Jule van Erum, Dick Daams,
Joëlle Goevaers, Jessy van den Heuvel en Ties de
Wolff. Bovendien vertrekken Teun Jacobs, Steven
Kooistra en Tommie Overkamp omdat zij 21 jaar
zijn geworden en niet langer jeugdlid kunnen zijn.
Bij de junioren speelt vooral tijdgebrek een rol:
naast voetbal of hockey en huiswerk en... schiet
het golfen er vaak bij in.
 
Vertrekkende leden
Wanneer u uw clubkaart inlevert, wordt de borg
van €10 en uw eventuele bartegoed teruggestort
op de rekening waarvan u de laatste keer contri-
butie betaalde. Als u geen clubkaart inlevert, kunt
u een mailtje sturen met het verzoek het barte-
goed terug te storten naar een opgegeven IBAN.
N.B. Als u zich bedenkt, maak ik uw opzegging
graag ongedaan! Een mailtje of telefoontje naar
0654 930 993 is voldoende.
 
Peter Maathuis
Ledenadministrateur / Penningmeester
ledenadmi@valkenswaardsegolfclub  
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Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

Anja geeft schilderles
Iedereen kent Anja
Halman wel: een
spontaan, hartelijk
en “aan de slag”-ty-
pe. Veel mensen
kennen haar van de
schilderijen die ze
enige tijd geleden in
ons clubhuis expo-
seerde. Ik weet nog,
dat ik bij die gele-
genheid tegen haar
zei: ”Anja, ik vind
jouw koeien mooier
dan die van Willem
Maris”. Maar onlangs
hoorde ik dat ze ook
schilderles gaf aan ouderen op dagcentrum de
Stokerwei en op dagcentrum Kempenhof. Nieuws-
gierig als ik ben, heb ik daar eens verder naar ge-
vraagd bij Anja zelf en zoals zo vaak, bleek de
waarheid slechts heel gedeeltelijk te kloppen met
de term “Anja geeft schilderles”. De waarheid is
namelijk heel anders.
 
Anja gaat twee keer per week een ochtend naar
mensen met een lichte vorm van dementie, die op
het dagverblijf van de genoemde instellingen bijeen
komen. Zij doet daar als vrijwilligster werk als een
soort activiteitenbegeleidster. Ze bezorgt ouderen
een leuke voormiddag en – heel belangrijk – ze
ontlast daarmee ook een eventuele partner thuis.
“Leer je ze dan ook iets?” vroeg ik. Domme vraag:
het gaat helemaal niet om ze iets te leren maar om
ze een fijne tijd te bezorgen. En valt er regelmatig
eentje in slaap, dan is dat helemaal niet erg. Het
knappe van Anja is, dat ze haar perfectionistische
aard helemaal opzij zet en de mensen - of ze nu wel
of geen talent hebben, of ze telkens weer alles
vergeten of in slaap sukkelen – helemaal centraal
stelt en haar eigen talent volslagen ondergeschikt
maakt.
 
Dus: “schilderles” is helemaal fout. Anja heeft 7 jaar
de kunstacademie in Neerpelt bezocht en gaat er nu
nog iedere vrijdag vrij schilderen. Ze zou dus best
les kunnen geven, maar vaak is “schilderen” een
lokkertje om mensen over te halen naar een dag-
opvang te gaan: "ik ga naar schilderles" klinkt toch
veel aardiger dan "ik moet naar de dagopvang".
 
Maar wat doet ze dan eigenlijk wél? Ik vroeg haar
om eens precies te vertellen hoe zo’n ochtend
verloopt. “Nou”, zei Anja, “ik ga om ongeveer 9 uur
op mijn fiets naar bijvoorbeeld de Stokerwei. Daar
heeft het personeel een lange tafel staan en ik gooi
daar een plastic kleed overheen. Tegen half tien rijdt
dan al het eerste taxibusje voor en rond tien uur is
de groep compleet. Meestal rond de tien personen,
waarvan er ongeveer vijf later gaan schilderen.
Allereerst ga ik de krant voorlezen. Liefst plaatse-
lijke leuke dingen, ellende wordt vermeden. Tussen-

door volop kletsen en koffie/thee drinken. Tegen 11
uur gaan we dan schilderen, heel eenvoudig alle-
maal. Meestal herkent de cliënt zijn werkstuk van
de week daarvoor niet meer. Of ik moet herhaalde-
lijk zeggen welk stukje welke kleur moet krijgen.
We beginnen pas om 11 uur omdat de meesten het
niet langer volhouden dan een uur. Om half een
gaan de mensen eten. Ik ga dan opruimen en ga
tijdens het eten bij mijn collega’s zitten om wat te
buurten en tegen half twee zit ik weer op mijn fiets.”
Omdat schilderen dus niet het grote doel is, vraag
ik Anja of ze eventueel ook andere activiteiten zou
willen begeleiden. Dat zou geen enkele moeilijkheid
opleveren was het antwoord; ze heeft twee rechter-
handen die creatief gestuurd worden, iets wat ze
door een grote verbouwing en een huis afwerken na
de ruwbouw, wel geleerd heeft.

Fantastisch, iemand zó bevlogen horen spreken over
iets wat ze vroeger naastenliefde noemden.

Ben Thijssen 

- 8 -



Ledenwerving
Van de deelnemers aan de clinic voor Philips-ge-
pensioneerden, waarover wij in de vorige Teeshot
berichtten, hebben zich inmiddels 6 aangemeld
als lid van de vereniging. Ook vanaf deze plaats
hartelijk welkom Will en Will Balemans, Annie en
Mart van de Linden en Marijke en Frans Schoofs!
 
Aangemoedigd door het succes van deze clinic,
hebben we inmiddels al enkele afspraken staan
voor vergelijkbare clinics begin volgend jaar.
Daarnaast wordt er door de publiciteitscommissie
hard gewerkt aan een meer wervende website:
met name het openbare gedeelte van de website
krijgt een opfrisbeurt.
 
Ledenwerving is in ons aller belang! Als we de
contributie op het huidige niveau willen handha-
ven, is een ledenaantal van rond de 400 nodig.
In de afgelopen jaren kropen we steeds in de loop
van het jaar naar die 400 om dan per 1 januari
in één klap ca 25 leden te verliezen. Door een
meer intensieve begeleiding van nieuwe leden,
willen we proberen hen sneller deel te laten
worden van de "VGC-familie". Ook dat kan helpen
het ledental geleidelijk wat op te voeren.

Heerlijke kruidkoek
Oud recept al van mijn moeder, sneller en simpeler
te maken dan de Dundee cake op pagina 17. Echt
een winter recept. Lukt altijd en is erg lekker bij
koffie, thee en chocolademelk.

Oven voorverwarmen 160 gr.
Cakeblik invetten en stukje bakpapier op de bodem.
250 gr bloem, 100 gr boter, 200 gr donkerbruine
basterdsuiker, 1,5 dl melk, 4 theelepels bakpoeder,
4 theelepels kaneel, 1 theelepel gemalen kruidna-
gel, 0,5 theelepel peper, 0,5 theelepel gemalen
nootmuskaat, 1 theelepel zout
Evt. mespunt koriander, gemberpoeder en 100 gr
gehakte noten, geweekte rozijnen of 50 gr gehakte
gember naar maak.

Droge ingrediënten goed mengen, boter zachtjes
smelten (niet bruin).
Boter en melk door de droge spullen roeren, indien
te droog wat melk toevoegen. Gember of noten er
bij. In cakeblik doen.
Bakken ca. 50 min tot 60 min, tot een saté prikker
er droog uit komt. Goed laten afkoelen, dan uit de
vorm halen.
 
Rina Runia
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DDD in 2017
De inschrijflijst voor de afsluiting van het DDD-jaar
2017 staat bovenaan. Dat betekent dat dit golfjaar
bijna ten einde is. Een jaar waarin we weer genoten
hebben van alle activiteiten op mooie zonnige
dagen, maar waarin we toch ook weer veel regend-
insdagen hebben gehad.
Een jaar waarin we te maken hebben gekregen met
afscheid nemen van de partners van Marrie en
José. Een jaar waarin de kort- en langdurende
blessures sterk toegenomen zijn.
MAAR ook een jaar waarin we tijdens alle activitei-
ten door de DDD georganiseerd, merken dat de
sfeer, de gezelligheid daardoor niet beïnvloed wordt.

Zoals elk jaar betekende “dames vragen heren” in
april de aftrap voor de hoogtijdagen op de DDD-ka-
lender. Altijd gezellig, prima weer dit jaar en een
heerlijk buffet.

Ook startte in april de DDD-competitie. Dit jaar voor
de vierde keer georganiseerd. Er werden 16 wed-
strijden gespeeld, die meetelden voor de eindscore.
De eerste prijs was voor Anja Ingelse met 78 punten.
Ze heeft het hele seizoen stabiel gespeeld met in
bijna alle wedstrijden een score die meetelde voor
het kampioenschap.
De tweede prijs was voor Franca Verschuuren met
66 punten. De laatste wedstrijd was zij het sterkste.
Ze won die wedstrijd en schoof op naar plek twee.
Met bloemen voor de beide dames en daarna
heerlijke pizza's voor alle aanwezigen werd dit
competitieseizoen eind oktober afgesloten.

Augustus betekent vriendinnendag: starten met een
heerlijke lunch en daarna de wedstrijd. Veel beken-
de gezichten gezien, die graag bij VGC komen. Heel
veel positieve reacties gehad.

De afsluitende DDD-middag staat nog op het pro-
gramma op het moment dat dit geschreven wordt.
De inschrijflijst laat zien dat we weer veel dames
mogen verwelkomen.

Wij wensen alle dames en alle leden van VGC en
hun dierbaren hele fijne dagen en een gezond, ge-
lukkig en sportief 2018.
 
DDD commissie
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• A la carte serre restaurant • Grand Buffet & Live Cooking 

• Catering & Partyservice

OSAKA - exclusief Japans

PEKING GARDEN - Cantonees & Sichuanees

Patron Cuisinier Tokin

 

Markt 18, 5554 CC  Valkenswaard

Tel./fax: 040-201 52 48 • www.pekingosaka.nl

R E S T A U R A N T

Nieuws van de SBGV
Er zijn nieuwe afspraken gemaakt tussen de ge-
meente en de SBGV (Stichting Bevordering Golf-
sport Valkenswaard, in onze vereniging ook wel
bekend als "de stichting") over het gebruik van het
sportpark. Dit wordt de "gebruikersovereenkomst"
genoemd en die regelt hoe wij als golfers gebruik
kunnen maken van sportpark Den Dries en de
daarop gesitueerde golfvoorzieningen.
Zeker voor nieuwe leden zal niet onmiddellijk dui-
delijk zijn, wat de stichting doet en waarom. Be-
langrijk om je te realiseren is, dat de constructie
met de stichting belastingvoordeel oplevert (6%
BTW ipv 21%). Daardoor betalen wij als leden van
de vereniging jaarlijks ongeveer € 30 minder con-
tributie.

De SBGV is dus formeel de contractuele partij, maar
de VGC, vertegenwoordigd door Ger ter Haar en Ben
Mondelaers, is uiteraard steeds intensief betrokken
bij de onderhandelingen met de gemeente.
De vorige gebruikersovereenkomst dateert van juni
1993 en staat nog op naam van de VGC. Op 1
september 2006 werd die overgezet op naam van
de SBGV, maar inhoudelijk werd er niets aan ver-
anderd. En dat hield in dat de golfsport een secun-
daire positie innam t.o.v. de andere sporten op Den
Dries.
Maar na 25 jaar golfen is dat allesbehalve redelijk.
Nadat in 2015 de plannen voor een golfbaan buiten
het sportpark werden afgeblazen, werd het tijd voor
een gelijkwaardige positie op het sportpark voor de
golfclub.
Ook wat andere zaken in het oude contract waren
toe aan aanpassing.
 
De gesprekken over een nieuwe gebruikersovereen-
komst werden gestart op 25 augustus 2015. Nu, na
vele gesprekken en steeds scherper gestelde con-
cepten, gingen op 15 november jl. de besturen van
de SBGV en de VGC, op wat kleine op- en aanmer-
kingen na, akkoord met de opgestelde tekst. De
ambtenaren van de gemeente die hieraan hadden
meegewerkt, waren ook akkoord.
Daarmee hebben we het belangrijkste doel gehaald,
namelijk gelijkwaardige belangen en rechten als die
van de andere verenigingen op het sportpark. Dat
verstevigt de positie van de golfsport en daarmee
zijn we minder kwetsbaar geworden.
 
Nadat de laatste plooitjes waren gladgestreken,
hebben op 28 november jl. de bestuursleden van
de SBGV de gebruikersovereenkomst getekend en
afgegeven aan de gemeente. Het wachten is nu op
de ondertekening door onze burgemeester.
 
Veel dank aan Ger ter Haar en Ben Mondelears voor
hun enthousiaste bijdrage aan de totstandkoming
van de nieuwe gebruikersovereenkomst is hier op
zijn plaats.
 
Peter van Dooremalen
Voorzitter Stichting Bevordering Golfsport Valkenswaard
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering
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Mc. Gregor

Navigare

Born With appetite

Giordano

Bailey’s

Olymp

Meyer

Carl Gross

Westport

Falke

Zilton

Schiesser

N.Z.A.

Fellows

Jacket & Sons

Culture

Club of Gents
Leenderweg 15  -  Valkenswaard  -  Tel. 040 201 2943  -  www.mullermode.com

MODE VOOR MANNEN
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NB. In de weken 27, 28 en 29, zijnde van 2 tot en met 20 juli heeft de gemeente onderhoud  

gepland. Het kan dus zijn, dat in die periode geen wedstrijden gespeeld kunnen worden. 

Wedstrijdprogramma 2018 

woensdag 

21, 28 febr., 7, 

14 maart, res. 

21 mrt. 

Wintercompetitie 12.00 – 17.00 

 

Maike-Jos 

 

45.0 

zondag 4 maart Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 
Hans EGA/b.p. 

zondag 25 maart Vlaggenwedstrijd 13.30 – 17.00 Hans-Lidy 39.0 

vrijdag 6 april Carpe Diem 13.00 – 17.00 VVMM  

zondag 9 april Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 Marrie EGA-hcp./b.p. 

dinsdag 24 april Dames vragen Heren 12.00 – 17.00 DDD  

zondag 29 april Oranje-wedstrijd 13.30 – 17.00 Nolly-Lidy 45.0 

zondag 6 mei Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 Hans EGA-hcp./b.p. 

donderdag 10 mei Presidentscup 10.00 – 17.00 Kees-Jos 39.0 

woensdag 16 mei Avondwedstrijd 18.00 – 21.00 Marrie 45.0 

zondag 10 juni Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 Nolly EGA-hcp./.b.p. 

donderdag 14 juni Vrijwilligersdag 13.00 – 17.00 Bestuur-Marrie  

woensdag 20 juni Avondwedstrijd 18.00 – 21.00 Kees 45.0 

woensdag 27 juni Voorronden MP ???? 17.00 – 21.00 ????? EGA-hcp. 

zater-

zondag 
30 juni, 1juli Matchplay-kampioenschap 08.00 – 18.00 

Hans-Lidy EGA-hcp. 

zondag 15 juli Pro-cup 10.00 – 17.00 Marrie-Lidy 39.0 

woensdag 
18, 25 juli, 1, 8 

augustus 
Zomercompetitie 12.00 – 17.00 

Jos-Nolly 45.0 

vrijdag 27 juli Heren vragen Dames 13.00 – 17.00 VVMM  

zater- 

zondag 
4, 5 augustus Strokeplay-kampioenschap 08.00 – 18.00 

Hans-Lidy EGA-hcp. 

dinsdag 21 augustus Vriendinnendag 10.00 – 17.00  DDD  

zondag 26 augustus Cross Country  07.00 – 10.30 Maike-Lidy 39.0 
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Op bezoek bij Hans de Best
Als ik voor de deur sta bij
Hans en Hélène de Best
zie ik, zelf een fervente
kachelstookster, direct de
stapel hout naast een per-
fect gesnoeide hulst-
boom. In de gezellige
kamer staat een toren van
boeken. De flinterdunne
plankjes tussen de boe-
ken ontdek ik pas als Hans
verklapt: “dat is een ver-
ticaal boekenkastje. Zo
kun je gemakkelijk een
boek eruit halen zonder dat de hele stapel omvalt”.
Mijn oog valt op de lichte kamer als het ware IN de
tuin gebouwd. “Hier zijn Hélène en ik heel veel. En
hier heb ik mijn tekentafel.” (Volgens Hans is een
tekentafel een vintage artikel geworden. “Ik denk
dat ik de enige ben die nog op een heuse tekentafel
tekent,” meent Hans).
En dan gaan we aan de bar zitten die de keuken
scheidt van het zitgedeelte. Hélène maakt koffie
voor ons en schuift een schaaltje lekkers onder mijn
neus.
Dit heb ik nog nooit meegemaakt. Als ik papier uit
mijn tas haal om aantekeningen te maken tijdens
dit interview, blijkt dat Hans al een heleboel voor
mij opgeschreven heeft. Ik hoef alleen maar hier en
daar iets aan te vullen.
Hans, en zijn vrouw Hélène, zijn pas sinds 2016 lid
van de Valkenswaardse Golfclub. Maar Hans is wel
direct ingelijfd voor het bestuur van de Stichting.
Natuurlijk vanwege zijn bouwtechnische achter-
grond. En uiteraard ook omdat het vrijwilliger-zijn
in zijn genen zit. Hij had zich nog wel, na zijn jaren-
lange inzet bij de organisatie van Bloemencorso en
Carnaval, nog zó voorgenomen om géén vrijwilli-
gerswerk meer erbij te doen.
Hans de Best is in Boxmeer geboren op 10-10-1939.
Na de HBS-B studeerde hij Bouwkunde aan de HTS
in Den Bosch. “Boxmeer is eigenlijk gericht op Nij-
megen en zo ging ik daar dus werken, en ondertus-
sen deed ik een 3-jarige opleiding in Arnhem op het
gebied van architectuur.

Begin '69 aanvaardde hij een baan bij Philips Wo-
ning- en Grondbedrijf waar zijn eerste project de
bouw was van de woningen voor Philips medewer-
kers in De Kreijenbeek.
Begin '70 kwam hij met zijn vrouw Marie-Thérèse
in Valkenswaard wonen. Ze kregen 2 zonen. (En
inmiddels is Hans opa van 4 kleinkinderen.)
Binnen de kortste keren werd Hans gevraagd voor
de Bloemencorso-organisatie, aanvankelijk voor de
wijk Kreijenbeek waar hij met zijn gezin woonde.
(“Een van de mensen in de organisatie werkte bij
de gemeente op het bevolkingsregister. En zo kwam
mijn naam bovendrijven,” vertelt Hans. “Zo ging dat
toen.”
 
In '77 begon Hans, wegens het afstoten door Philips
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van allerlei zijtakken, met 2 collega's zijn eigen
architectenbureau. De vader van Hans had ook zijn
eigen architectenbureau gehad in Boxmeer en toen
hij plotseling overleed, was Hans belast met de
afwikkeling van de zaken. “Dat was een heel gedoe.
Ik heb me toen voorgenomen om zelf nooit een eigen
bureau te hebben..... Maar ja.... we kregen wel
opdrachten van Philips. Onze eerste opdracht was
het villapark achter het oude St Jozef Ziekenhuis
aan de Aalsterweg in Eindhoven.” Hans en zijn
collega’s kregen vooral de wat moeilijke, of  'uitda-
gende' klussen toegewezen, waar zij zich in speci-
aliseerden.
 
Jos Baudewijns haalde hem in de optochtcommissie
van de Stichting Carnavalsviering Striepersgat,
waar hij later Jos ook opvolgde als voorzitter.
Tot op de dag van vandaag is Hans als vrijwilliger
actief  bij de organisatie van het carnaval, de laatste
jaren als jurylid.  
 
Kort na zijn verhuizing naar Dommelen werd Hans
gevraagd voor het hoofdbestuur van de bloemen-
corso. Hij had meerdere taken: niet alleen uiteraard
bij de technische commissie, maar ook voor de or-

ganisatie voor de tentoonstelling in het gemeente-
huis en ook de inkoop van bloemen behoorde tot
zijn taken. Als voorzitter en vice-voorzitter had Hans
nogal eens te maken met “die bitch van de gemeen-
te.” En gemeentevoorlichter Hélène behartigde de
representatieve belangen van de gemeente. “Dat
onderhandelen deed ze behoorlijk fel,” vertelt Hans
met een vrolijke lach naar Hélène.
 
“Na mijn pensioen in 2001 ben ik met een vriend
naar Santiago de Compostela gefietst. Wij vertrok-
ken de dag vóór Koninginnedag. We hebben er
precies een maand over gedaan. Tot het zuiden van
Frankrijk hebben we alleen maar regen gehad.” Op
mijn vraag of Hans een speciale fiets voor deze
onderneming had gekocht, antwoordt hij: “Welnee,
mijn gewone fiets.... en hij heeft het prima volge-
houden.” Na aankomst vlogen de heren terug naar
huis. De fiets mocht gratis mee terug als je het
Santiago-certificaat kon overleggen.
In 2002 overleed vrij plotseling de vrouw van Hans.
In 2004 trouwde Hans met Hélène. Als ik naar het
reislijstje kijk, zie ik dat Hans en Hélène fervente
fietsers zijn. Niet alleen sleuren zij hun golfkarren
achter hun fiets naar de golfbaan. Bijna ieder jaar
gaan ze op fietsvakantie. De eerste gezamenlijke
fietstocht was een tocht van Passau naar Wenen;
daarna volgdend tochten samen met Piet en Regien
Theus. Zo hebben ze een rondje Nederland gefietst,
maar ook in Zuid Afrika, Vietnam, Mexico, Grieken-
land, Costa Rica en langs de westkust van Amerika.
En altijd met de eigen fiets ………….
 
Samen zijn Hans en Hélène als vrijwilligers nog
steeds actief bij de organisatie van het Vogelver-
schrikkerfestival, dat net achter de rug is.
 
En golf? In 2015 maakten Hans en Hélène gebruik
van een aanbieding om op Gendersteyn hun GVB te
halen. En in 2016 werden ze lid van onze golfclub;
Hans neemt bijna iedere vrijdag deel aan de heren-
middag. Bij Hélène staat de dinsdagdamesmiddag
in haar agenda.  Beiden genieten van de gezelligheid
en ongedwongenheid van onze club. Hans heeft
playing hcp 28; Helene playing hcp 31. (“Op de DDM
30”, vertrouwt ze mij toe.)
 
We bekijken nog even de plantjes in de voortuin
waar ik, nu pas, zwart gras zie groeien. “Wil je zo’n
plantje?” vraagt Hélène. “Ik kan hem er zo uithalen
voor je.” Net daarvoor vertelde ze dat ze beiden de
tuin onderhouden, Hans is erg voorzichtig met
snoeien, Hélène wat
rigoreuzer.
“Maar het echte ampu-
teerwerk laten we doen,”
lachen ze. “Daar bloeien
de bomen en struiken he-
lemaal van op.” 

Gea Bloemen
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De nieuwe zelfstandige Wereldwinkel Valkenswaard 

heeft nu ook de mogelijkheid om lokale initiatieven 

te ondersteunen door deze een plekje in de winkel 

te geven.  

Natuurlijk blijven wij DE fairtrade cadeauwinkel 

waar je cadeautjes kunt kopen “met meerwaarde”. 
 

 

Wereldwinkel Valkenswaard - Eindhovenseweg 72A 

www.wereldwinkelvalkenswaard.nl 

 volg ons ook op  

Kerstrecept
In mijn redactionele stukje had ik het o.a. over
culinaire tradities met de feestdagen. Het recept van
een kersttraditie van mij, wil ik graag met jullie
delen. Deze beroemde Engelse “five o’clock tea”
lekkernij, draagt de chique naam Dundee cake. Ik
heb er een traditie van gemaakt om hem met Kerst
te bakken. Bak deze taart een paar dagen van te
voren. Zo komt de smaak  pas helemaal tot zijn
recht.
 
Je hebt nodig:
Een ingevette springvorm van 26 cm, 500 gr rozij-
nen, 50 gr oranjesnippers, 2 eetlepels sinaasappel-
marmelade, 1-2 borrelglaasjes whisky of cognac,
250 gr zachte boter, 50 gr amandelspijs, 250 gr
bruine basterdsuiker, 5 eieren, 350 gr zelfrijzend
bakmeel, mespunt zout, 100 gr gepelde amandelen,
1 eiwit.
 
Snij de gewassen rozijnen eventueel wat kleiner,
vermeng ze met de oranjesnippers en de marmela-
de in een kom en schenk er de whisky bij. Laat dit
zo een paar uur staan. Vermeng de boter met de
amandelspijs en de basterd met een mixer totdat
de suiker is opgelost en een egale crème is ontstaan.
Klop de eieren los. Schenk dit in gedeelten bij het
botermengsel. Klop steeds tot al het ei is opgeno-
men. Zeef de bloem met het zout op dit mengsel en
spatel dit er voorzichtig door. Schep het in de
springvorm en strijk de bovenkant glad. Beleg de
taart met gehalveerde amandelen. Schuif de vorm
in een voorverwarmde oven van 175 gr. C. en bak
de Dundee cake gaar in ruim een uur.
 
Neem de taart uit de oven en laat hem iets afkoelen,
bestrijk hem dan met het losgeklopt eiwit. Laat hem
daarna helemaal afkoelen en bewaar hem afgedekt
met folie een paar dagen op een koele plaats. Bind
er een mooie kerststrik om. Welke drank er gebruikt
wordt hangt af van de persoonlijke smaak, maar
echt Engels is natuurlijk whisky. De cake wordt best
hoog en is ruim voldoende voor een flink gezelschap.

Smakelijk!
Rina Runia
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Wist u dat...
 
...Wim van Gennip als coördinator GreenFree op-
houdt en we een opvolger zoeken. Je onderhoudt
de contacten met de GreenFree-organisatie (ca. 2
maal per jaar) en je ontvangt een kopie van alle
door onze leden aangevraagde vouchers. 
Meer info bij Peter Maathuis.

...in ons clubhuis de vaste telefoon (040 207 0064)
terug is van weggeweest? Hij werd enorm gemist
en KPN had hem nog niet weggegooid.

...in het eerste kwartaal van 2018 onze vernieuwde
website in de lucht komt?

...Sjoerd de Schipper gaat
trouwen met zijn Chantal op 29
december a.s.? Wij wensen
Chantal en Sjoerd heel veel
geluk!
 
 
 
 
...onze nieuwjaarsreceptie wordt gehouden op
zondag 7 december om 17.00 uur?
 
...de gemeente de beregeningsinstallatie op het hele
sportpark gaat renoveren en dat onze baan niet te
gebruiken zal zijn gedurende 3 weken, waarschijn-
lijk in juli?

Val 
Val 
D’rie

cultuurfestival

winter        editie

MET O.A. LEON VAN DER ZANDEN 
LSB EXPERIENCE - TOPPERS UIT DE TON  
KARSU - VELE ARTIESTEN UIT EIGEN 
STREEK - FIEN & TEUN EN VEEL MEER 

WWW.HoFNAR.NL

ZONDAG 21 JAN
VANAF 13:00 UUR

VALKENSwAARD 
THEATER DE HOFNAR 

GRATIS ENTREE
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De Vaatwasser
Zo! Daar ben ik dan. De nieuwe schrijver van de
"watwasser". Meteen een nieuwe naam ”DE VAAT-
WASSER”. Laat ik dat even uitleggen: nadat ik 3
Teeshots gelezen had, kwam ik er pas achter dat er
watwasser stond. Ik las vaatwasser. Dyslectisch???
Maar ik dacht: “Vaatwasser“ wat een mooie naam.
Alles wordt verteld en dan gaat het de vaatwasser
in en we beginnen weer met een schone lei. Ik heb
dit toen naar Ben gemaild en hij zag de humor er
ook wel van in. Dus vanaf nu "DE VAATWASSER”.
Maar laat ik mezelf eerst even voorstellen. Hans
Berkers. Sinds 3 jaar lid van de VGC. Marshal op de
vrijdagochtend. Leuke job, met weinig strubbelin-
gen. Zoals het hoort op de VGC. Want WE ZIJN
ALLEMAAL MARSHAL!!!  Speel 2/3 keer per week.
Soms goed/soms minder/soms slecht; maar ja het
is en blijft golf. 
Genoeg over mij. Nu over naar DE VAATWASSER.
 
STROKEPLAY (al weer lang geleden!)
De strokeplay kampioenschappen werden dit jaar
gehouden op 5 en 6 augustus. Tja, de regenbui op
zaterdagmiddag werd een spelbreker. Dus werd
alles verplaatst naar zondag. Helaas konden niet
alle flights verder spelen. Het werd een memorabe-
le zondag. Theo Peeters had zaterdags al een hole-
in-one geslagen. PROFICIAT!  Maar op zondag had
Chris Bevers een shit-in-the-hole. Op hole 6. Helaas
hiervoor geen Bols certificaat. Jammer Chris. Stel
je voor: ”Je staat klaar om te putten en ja hij valt!
Goed gedaan! Dan wil je de bal uit de hole halen en
wat blijkt? De hole zit vol shit. Letterlijk!!!!! Blijkbaar
had iemand zo’n hoge nood, dat hij, ik ga ervan uit
dat het een hij was, maar even in de hole had ge-
poept. Ja en wat doe je dan? Nou Chris loste dat
prima op. Wat zand erover en dan met de hand eruit.
Ik heb Chris een tijdje geen hand gegeven; Er zit
toch een luchtje aan. Maar Chris: CHAPEAU.
 
CROSS COUNTRY
Helaas ging de Cross Country niet door. Te weinig
inschrijvingen, het is ook wel erg vroeg. Misschien
kan de wedstrijdleiding eens denken over een an-
dere dag en tijd. Want 7.00 uur op de baan betekent
voor mij om 6.00 op. En dan moet ik eerst nog een
hond met ochtendhumeur zien wakker te krijgen.
 
POEDEL?? OF TOCH NIET?
Op de VVMM hebben we naast
de 1ste, de 2de  en de 3de
plaats ook: DE POEDEL. Een
aanmoedigingsprijs. Ik heb er
2, maar dat is niet de hond met
ochtendhumeur. Deze zijn een
stuk stiller. Soms win je er
eentje en de andere keer kom
je goed weg.
 
Ja, dat is golf. Dat overkwam ook Hans de Best. Hier
zit hij, met genoeg drank om hem te troosten, zijn
punten uit te rekenen. Helaas... het waren er niet
genoeg. Hans: ”De volgende keer beter”. Of wilde

je een 2de hond? (Gratis af te halen bij mij.)         
                                                                         

                               
Bij de DDD hebben
ze geen POEDEL.
Jammer! Ik vraag
me af: “Waarom
niet?” Iedere prijs is
toch leuk. Misschien
eens over na  den-
ken. En ik weet zeker
dat er dames genoeg
zijn die een hondje
willen hebben. En
waarom dan geen

POEDEL???  Oh, nou heb ik een heikel punt aange-
haald! Dames mijn excuses.
 
 
PROFICIAT! AD, FRANS en HANS.
Op mijn vaste maandagmorgen staat er heerlijke
vlaai op tafel. Ad Strating en Frans de Kinderen zijn
de gulle gevers, omdat ze de respectabele leeftijd
van 88 jaar hebben bereikt. Uiteraard bleef er wat
over. Enkele jongeren, waaronder Ben Thijssen,
hebben dit probleem snel en adequaat opgelost.
Volgens ingewijde bronnen was de vlaai heerlijk. Ad
en Frans, bedankt. Maar ook Hans van Breugel
vierde zijn verjaardag met vlaai. Deze keer liet ik
me ook gaan. En ja… hij smaakte uitstekend. Wel-
licht zijn er meerdere leden jarig geweest. Alleen
met vlaai (en als ik er ben) kom je in de VAATWAS-
SER. Beste tijd: maandag rond 11.00 uur!
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VAROSO…………. EN JA: WE HEBBEN HEM WEER!!!
Na 3 geweldige wedstrijddagen in Valkenswaard,
Son en Rosmalen kwamen we weer als overwinnaars
uit de bus. Drie golfverenigingen die alle 3 hun
25-jarig bestaan vierden. Het was dus een echte
jubileumwedstrijd. VaRoSo is een wedstrijd waar
het om het teamgemiddelde gaat, dus niet om de
individuele scores. Het weer werkte alle 3 dagen
mee. Volop zon en een aangename temperatuur.
Verder 3 keer een prima lunch en 3 keer een goede
hole 19. Onze team captains: Eddy Kox en Ad van
Mierlo waren uiteraard zeer tevreden met dit resul-
taat.
Valkenswaard: 1635 slagen.
Rosmalen:       1698 slagen. 
Son:                1751 slagen.
Dikke proficiat!! Ik verheug me nu al op volgend
jaar.

ZWEMBADHOLES
Dinsdag 19 september werden de zwembadholes
weer  opengesteld. Na-
tuurlijk willen golfers dan
weer over waterhinder-
nissen spelen. Zij waren
bij de eersten die het pro-
beerden: Peter van Door-
enmalen en Jaap Arends.
Echter in de greens waren
cups nauwelijks waar te
nemen. Op zwembadhole
3 wel een heel bijzondere ervaring! Een primeur
voor de VGC. De eerste "blinde” hole van de club.
Jaap kon met de beste wil van de wereld geen cup
vinden waar de vlag in moest. Helaas weet ik niet
wat hij verder met de vlag gedaan heeft. Ik hoop
niet dat hij hem het zwembad in gegooid heeft.
 
BITTERBALLEN.
Vrijdag 22 september 2017.
Maarten Ingelse kondigt aan dat er vanaf heden ook

bitterballen te koop zijn in
ons clubhuis. Gelukkig
was ik de allereerste die
hiervan mocht genieten.
Niet dat ik voordrong,
maar omdat ik toevallig
aan de bar stond toen
Maarten deze melding
maakte. Na de ballen met

de flight gedeeld te hebben, waren de meningen
unaniem: LEKKER! HOUDEN ZO!
BITTERBALLEN (15 stuks) MET MOSTERD EN PRIK-
KERS. HEERLIJK!!!
EN TOCH...
 
Uiteraard waren er meerdere flights die deze lek-
kernij wilden proeven. Niets mis mee! Totdat er wat
extra mosterd gevraagd werd, want een fles mos-
terd schijnt een eigen leven te leiden. Dat ondervond
Theo Peeters.Terwijl hij de fles opende, schoot de
mosterd werkelijk “alle kanten op”. Vandaar dat
Theo hier druk aan het poetsen is. Hierbij nomineer
ik THEO als: corveeër  van de week. 
 
Even voor de duidelijkheid: Theo staat (zit, ligt) hier

niet om de lijn op de
green te bestuderen.
Hij is gewoon mosterd
aan het opruimen.
Enige dagen later
kwam ik weer in het
clubhuis en heb ik nog
even gekeken naar het
effect van Theo’s
poetsoplossingen. Als
iemand Theo wil in-
schakelen als interi-

eurverzorger..., ik heb zo mijn bedenkingen.
 
WHIE, WHIE, WHIE, WHIE, enz.enz.
ALARM! Terwijl de publiciteitscommissie vergadert,
klinkt plotseling ”whie, whie, whie ”en dat blijft maar
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duren. Oud leden worden gebeld of zij nog een code
hebben? Alles wordt geprobeerd om het irritante
geluid af te zetten. Niets werkt. Paniek! Installateur
wordt gebeld. Briljante ingeving: het is de rookmel-
der: Gewoon de batterijen eruit en de rust keert
weder. En met nieuwe batterijen is de zaak gefikst.
Ik verklap niet welke computerexpert ook aanwezig
was...
 
NIEUW.....NIEUW. 
Dit jaar werd er voor de eerste keer een “koppel-
wedstrijd ”gespeeld. De reglementen/tellingen
waren in het begin niet voor iedereen even duidelijk.
Maar na een uitleg van Jos Baudewijns was het toch
voor iedereen duidelijk. Dit leverde het volgende
resultaat op:  
1e prijs: José v.d. Wijst en Louis Koolen
2e prijs: Petra en Kees v.d. Heijden
3e prijs: Jeanne en Jan François
 
GOLF. VOLKOMEN ONVOORSPELBAAR/ONVOORSTELBAAR
Computersimulaties; synthetische intelligentie;
voorspellende speltheorieën; wiskundige kwantum-
theorie. Alles valt in het niet bij golfen. Golf is een
volledig onvoorspelbare sport. Niet te berekenen,
niet te voorzien. Kennen we niet allemaal het gevoel
dat op de driving-range alles uitmuntend loopt? En
30 minuten later op de baan is het ……………….. Nou
ik denk wel dat iedereen snapt wat ik bedoel. ON-
VOORSPELBAAR / ONVOORSTELBAAR.
Een voorbeeldje uit de praktijk:
Vrijdagmiddag VVMM. Wie wint DE POEDEL? Jan
Kornelius. Wie haalt een zeer eervolle tweede prijs
de week erop? Jan Kornelius. Is Jan ineens zoveel
beter geworden? Waren de weersomstandigheden
ineens beter? Liepen de greens ineens beter? Ik kan
nog wel even doorgaan, maar denk dat ik mijn punt
wel gemaakt heb. Golf is en zal altijd onvoorspelbaar
zijn en blijven. Wellicht dat het daarom zo’n leuke
sport is. Ik blijf in ieder geval gewoon doorgaan.
Hoewel er dagen zijn waarop ik denk: “Ga toch iets
anders doen”.
 
VRIJDAG 13 OKTOBER.
De VVMM heeft een deelnemerslijst van 61 golfers.
Voor zover ik weet een record. Niet dat er goed
gespeeld werd, maar dit is bijzaak. Na afloop van
de wedstrijd bedankt Frank Smulders de initiatief-
nemer van de VGC Ben Haanappel die in 1991, eerst

golfend in zijn tuin en later op het parkje voor zijn
huis, een brief schreef naar de gemeente om een
golfclub te starten. Al snel sluiten meer personen
zich aan bij dit initiatief, waaronder Ton van Roon.
Het begin van de VGC!
De oprichtingsvergadering vindt plaats in Hotel De
Valk 25 jaar geleden. Maar er zijn meer vlaggen-
dragers: Ger Jeurissen en Marianne Klaassens. Zij
leerden de golfers de techniek en de etiquette op
de baan. Wat aanvankelijk een 3 holes baantje was,
is uitgegroeid tot de baan die we nu hebben. Ben,
die tevens de eerste voorzitter was, werd door Frank
bedankt voor zijn initiatief. Zijn foto (van 25 jaar
terug), krijgt een prominente plaats in het clubhuis.
En die blijft er hangen zolang het clubhuis er staat.
Met dank aan Martinette Derksen, die dit heugelijke
feit bij het bestuur heeft aangekaart.
 
Echter op vrijdag de 13e was er meer nieuws. Een
HOLE-IN-ONE. Eddy Euverman sloeg er een op
hole 7. Dus een vermelding bij de BOLS club. Eddy
PROFICIAT. En het rondje hebben we goed laten
smaken.
 
Effe  WACHTEN, Effe WACHTEN, Effe WACH-
TEN……………..PIZZA !!!!
Pizza: dunne bodem, goed belegd. Maar welke?
Tonijn, Hawaï, Quattro Stagioni, Vegetarisch. Voor
iedereen wat. Waarom?
Nou de DDD-wedstrijden
zitten er na dinsdag 24
oktober op, dus werd er
afgesloten met een pizza.
Neen niet één, maar vier
verschillende!
Overtuigende winnares werd Anja Ingelse.  
Zo’n 35 dames konden van deze pizza’s genieten.
Zo ook de winnares van de laatste wedstrijd: Fran-
ca Verschuuren. Maar Anja was met 78 punten
veruit kampioen. Anja: Van Harte PROFICIAT!
 
GOOI NOOIT JE OUDE SCHOENEN WEG VOORDAT
JE NIEUWE HEBT.
Dit lied werd ingezet door Ben Thijssen als opmaat
naar de overhandiging van de “ZILVEREN SCHOEN”.
De hoofdprijs van de Vrije Vrijdag Middag Mannen. 
Ja, ook voor de heren (VVMM) zat de competitie er
vrijdag 27 oktober op. Jan François wist al dat hij
nooit meer ingehaald kon worden door Hans Raaij-
makers.
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Jan:  Winnaar met  392 punten. PROFICIAT !!
Hans: Tweede met  381 punten.
Na de prijsuitreiking kwam de erwtensoep met
roggebrood en katenspek. Hier moet ik een slag om
de arm houden, ik weet niet precies wat het verschil
is tussen katenspek en zeeuws spek. Maar wat dan
ook: het smaakte voortreffelijk !!!

 
 
 
VERNIELDE GREENS, KAPOTTE LINTEN
Helaas komen we dit met z’n allen regelmatig tegen.
Meestal op maandag. Immers in het weekend wordt
er gevoetbald. Goed te lezen dat Jacques van Ger-
ven, voorzitter van voetbalclub “DE UILEN”, opge-
roepen heeft om meer respect voor de golfers te
hebben en de greens te ontzien. Hij sprak iedereen
binnen zijn vereniging aan en vroeg ook iedereen,
om elkaar erop aan te spreken! Ik hoop dat het
werkt. Jacques in ieder geval bedankt voor de inzet!
 
JA…NIEUWE HEKKEN. 
Om de veiligheid van fietsers te garanderen, heeft
de gemeente hekken geplaatst bij de driving range
en de tee op hole 1. Goed idee, want ondanks onze
goede bedoelingen: “Ik sla hem wel rechtdoor!”,
gaat er toch wel eens een bal linksaf. En ja, daar
ligt het fietspad. Niet dat we dat bewust doen, maar
soms zit het tegen. Gelukkig zijn er tot op heden
geen gewonden gevallen, en laten we dat zo houden.
De hekken helpen daar in ieder geval bij.
 
LID??? SLAPEND LID??? MARSHAL???
Maandagochtend. Altijd hetzelfde groepje dat golft.
Altijd hetzelfde groepje dat in de huiskamer moppen
zit te vertellen bij een
kop koffie. Ik ga voort-
aan een half uur eer-
der. Leer ik weer een
hoop nieuwe moppen,
die ik ’s avonds mee-
stal al weer vergeten
ben. Maar je komt veel
interessante mensen
tegen. Zo ook dit sla-
pend lid, dat toch nog
solliciteerde naar de
functie van Marshal.
Laat hem maar mop-
pen vertellen !!!!! Daar
is hij echt goed in. Ad
Strating, tot volgende week maandag.

NOG FF GEHOORD
Een golfer slaat zijn bal volkomen de verkeerde kant
uit. Reactie van de golfer: “Er lag een eikel voor!”
Reactie van de flight genoten: ”En een erachter!”
Hoe speel jij?? "Nou meestal pars en stripes”

Zo… De vaatwasser zit vol. Draaien maar. In janu-
ari 2018 ga ik hem weer
rustig volladen.
 
Groeten, Hans Berkers
 
Oh ja! Iedereen een eerst
nog een sfeervol Kerst-

feest gewenst en de allerbeste wensen voor 2018.
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Valkenswaard Nieuwe Waalreseweg 199
Voor extra openingstijden kijk op www.coppelmans.nl

Dagelijks verse aanvoer 
van bloemen en planten!

Coppelmans altijd scherp geprijsd!
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kia.com

Gem. verbruik: 4,6 - 7,5 l/100km, 21,7 - 13,3 km/l. CO2-uitstoot: 119 - 175 g/km. *Genoemde prijs is alleen geldig op de nieuwe Kia Sportage met uiterste datum kentekenaanvraag 31-03-2016 en uiterste 
registratiedatum 30-04-2016. De actie geldt niet i.c.m. andere acties. Genoemde prijs is incl. btw/bpm, excl. kosten rijklaarmaken, metallic lak. Informeer voor de complete actievoorwaarden bij je Kia-dealer of 
kijk op kia.com. Getoond model kan afwijken van de beschreven uitvoering. Wijzigingen en drukfouten voorbehouden.

Verfijning opnieuw uitgevonden
De nieuwe Kia Sportage is nu nog sportiever en completer. Vol innovatieve features zoals 
automatische noodremassistentie, dodehoekassistentie en een slimme automatische achterklep. 
Er is al een Kia Sportage vanaf € 25.995,-. Kom nu naar onze showroom en probeer ‘m zelf.

Winters Valkenswaard 
Dragonder 18, 5554 GM Valkenswaard
Tel. (040) 20 45 678, www.kia-valkenswaard.nl

De nieuwe Kia Sportage.
Maatstaf in zijn klasse.Maatstaf in zijn klasse.
Vanaf € 25.995,-*.

www.editoo.nl

Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


